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                                               Skolebestyrelsen 

Dagsorden 
Data om mødet 

 

Dato: 09. april 2025 

Kl. 19.00 – 21.00 

Personalerummet 

 

Mødedeltagere:  

Birgitte Nørgaard 

Katja Jacobsen   

Louise Andersen 

Amanda Puggaard Friis (mødeleder) 

Jakob Matthias Bek Farholt 

Jan Richter Sander 

Nick Myhre 

Mette Larsen 

Nina Holm Jensen  

Nanna Rolvsen – skoleleder  

Karin Villumsen – souschef (referent) 

 

Elevrepræsentanter: 

Alberte Stenberg Holt 8B 

 

Afbud: 

 

Pkt. Dagsorden:  Ansvarlig: 

1 Godkendelse af dagsorden og 

opfølgning fra sidste møde 

Godkendt  

       2 Valg af ny formand og konstituering Valg til formandsposten –  

 

Nick melder sig som kandidat. 

Som næstformand stiller Jan sig til rådighed  

 

Begge blev valgt.  

3 Nyt fra elevrådet Elevrådsmøde afholdt d.d. 

 

Drøftelse af mobilpolitik.  

Elevrådet har drøftet mulige frikvarters   

Boden hvor man ønsker en anden ordning for 

betaling. Dette drøftes også blandt skolernes 

sekretærer.   

 

Nanna nævner at ledelsen har et møde i 

kalenderen med en potentiel leverandør. 

4 Mobilpolitik 

Læs venligst medsendte bilag 

Drøftelse af arbejdsgruppens forslag.  

 

I skolen opbevarer eleverne deres telefon/ur 

i engen taske eller for mellemtrin og 

udskolingen i elevernes aflåselige skabe.  

For lærerne har det været vigtigt at de ikke 

pålægges opgaven at skulle indsamle alle 

mobiltelefoner.  

I SFO-klubben vil mobiler og smartwatchs 

skulle opbevares i elevernes tasker.  

 

Forslag af tilføjelser:  

Mobiltelefonen må ikke anvendes til at filme 

eller optage lyd.  
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”undlad at medbringe ting/værdigenstande 

du ikke ønsker at miste” 

(her forstået som mobiltelefoner)  

 

Er der behov for at politikken også beskriver 

hvordan overtrædelse håndteres hvis man vi 

ikke at overholde mobilpolitikken?  

Der er tilslutning til at det skrives ind i 

politikken hvordan man håndterer 

overtrædelse af mobilpolitikken.  

 

Forslag om en PIXI udgave / ”postkort” 

udgave af politikken hvor der henvises til den 

fulde udgave.  

5 Status på skolens økonomi & 

handleplan 

I december blev der godkendt en handleplan 

for skolens økonomi.  

 

I løbet af marts har vi fået de nyeste 

prognosetal for skolens elevtal.  

Skolens økonomi er anstrengt.  

Ledelsen har regnet på skolens økonomi ud 

fra nye forudsætninger. Det hr ført til nogle 

handlinger. 

 

Der er afskediget en medarbejde i SFO’en og 

en medarbejder blandt lærerne er indstillet 

til forflyttelse.  

 

Ledelsen er i dialog med forvaltningen 

omkring økonomi.  

6 Klassesammenlægninger Skoleleder orienterede om kommende 

klassesammenlægninger.  

Der sammenlægges klasser på kommende 

1. årgang, 3. årgang, 4. årgang og  

9. årgang.  

 

Lærerne på de respektive årgange er i gang 

med processen om klassesammenlægninger.  

Man følger skolebestyrelsens princip for 

klassesammenlægninger samt en procesplan 

hvor man ser på elevernes faglige niveau i 

dansk, matematik og  

 

Skoleleder orientere de berørte klasser 

torsdag eftermiddag d. 10/4. Det sker på 

AuLA ved et opslag.  

I orienteringen vil der også være en dato for 

forældremøder på de 4 berørte årgange.  

 

Katja stiller sig til rådighed for at deltage i 

forældremøderne hvis hun har mulighed for 

det.  

Perspektivet er bla. at kunne bidrage med et 

forældreperspektiv fra en forælder der har 

erfaringer med klassesammenlægninger.  

 

Drøftelse af perspektivet i at lave 

forældreråd på tværs af to klasser.  

       7 Uddybning af ønske til kommende Det er lærernes metodeansvar at vælge 
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punkter om skærmpolitik og 

kontaktforældre 

undervisningsmidler, herunder også brugen 

af skærm. 

 

Der kan være behov for at regulere 

anvendelsen af skærmen i klasserne i bl.a. 

spisepausen.  

Nogle elever har svært ved at koncentrere 

sig om at spise hvis der foregår noget på 

skærmen i spisepausen.  

 

Drøftelse af forholdet mellem mobil telefon 

og skærmbrug.  

 

Forslag om en undersøgelse blandt elever af  

 

Hvordan oplever eleverne i udskolingen at de 

påvirkes af adgangen til skærm (computer 

eller mobiltelefon)  

 

Hvordan oplever lærerne forholdet mellem 

adgangen til skærm (computer eller 

mobiltelefon)  

8 Eventuelt 

Herunder punkter til kommende 

møder: 

 

- inddragelse af erhvervslivet  

 

 

Kommende møder: 15/05 og 17/06 

Louise orienterede om mødet med politikerne 

d. 09/04.  

Man drøftede bestyrelsernes ønsker til 

politikerne omkring prioriteringer.  

Ideen til det fremtidige samarbejde er at 

ideer skal komme fra skolebestyrelserne til 

politikerne.  

Der blev orienteret om projektet med de to 

skoler der er frisatte, Højelse og Hastrup.  

 

Der er mulighed for at invitere det lokale 

erhvervsliv og foreninger ind i samarbejde 

med skolen.   

 

 

Til kommende møde:  

”Walk and talk” hvor ledelsen viser rundt på 

skolen.  

 

Anvendelse af skræm i undervisningen og 

pauser.  

 

Kontaktforældre. Skal der afholdes en fælles 

kontakt forældredag en gang om året? 

 

Kontakt forældrekursus – gennem  

”Skole og Forældre”  

 

Skolebod /skolemad  

 


